
Schriftelijke vragen op grond van het Reglement van Orde, artikel 47
 

Datum: 26 augustus 2022
 

Betreft: opvang asielzoekers

Geacht college,

De nood in Ter Apel wordt steeds hoger en de omstandigheden steeds slechter. Het is 
een situatie waar iedereen verdrietig van wordt. Maar vervolgens gaan we over tot de 
orde van de dag. In onze ogen moet er dringend iets gebeuren om de situatie in Ter Apel 
te verbeteren en kunnen we het niet blijven afschuiven. Na de afspraken in de 
ministerraad willen we graag meegenomen worden, we vinden het belangrijk dat de raad 
op de hoogte blijft van eventuele afspraken. 

Onze vragen:

1. Kunnen wij het gewenste aantal statushouders huisvesten? Waarom wel/niet?
2. Is er meer mogelijk?
3. Wat heeft de gemeente, eventueel in combinatie met buurgemeenten, aangeboden 

als het gaat om opvang?
4. Is de gemeente van plan om naar aanleiding van de nieuwe afspraken ook extra 

vluchtelingen op te vangen en extra statushouders te huisvesten?
5. Hoe wordt de raad hierbij betrokken?
6. Zijn er mogelijkheden hier een informatiebijeenkomst over te houden waarbij de 

bovenstaande vragen aan de orde komen?

Namens de CU-fractie,

Toos van der Vaart


